

Title (en)
Lamp holder for receiving a glow lamp.

Title (de)
Lampenfassung zur Aufnahme einer Glühlampe.

Title (fr)
Douille pour lampe à incandescence.

Publication
EP 0436064 A1 19910710 (DE)

Application
EP 90114187 A 19900724

Priority
DE 3939830 A 19891201

Abstract (en)
The invention relates to a lamp holder 1 for holding a glow lamp 2, especially a glass base lamp, or a plastic base lamp having two contact elements 8' and 9', which are supported inside the holder, on the one hand are connected inside the holder to contact wires of the glass base lamp and, on the other hand, project beyond the holder region. In this case, the two contact elements 8', 9' in each case consist of an electrically conductive plastic material, known per se. The holder 1 additionally has an outer sleeve 10', surrounding the contact elements 8', 9', and an inner separating region 11', which is arranged inside the holder 1 and insulates the contact elements 8', 9' from one another.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Lampenfassung 1 zur Aufnahme einer Glühlampe 2, insbesondere einer Glassockellampe, oder Kunststoff-Sockellampe mit zwei innerhalb der Fassung gelagerten Kontaktelementen 8' und 9', welche einerseits im Inneren der Fassung mit Kontaktdrähten der Glassockellampe in Verbindung stehen und andererseits über den Fassungsbereich hinausragt. Hierbei bestehen beiden Kontaktelemente 8', 9' jeweils aus einem an sich bekannten elektrisch leitfähigen Kunststoffmaterial. Die Fassung 1 weist außerdem eine die Kontaktelemente 8', 9' umschließende Außenhülse 10' und einen im Inneren der Fassung 1 angeordneten, die Kontaktelemente 8', 9' voneinander isolierenden Innentrennbereich 11' auf.

IPC 1-7
H01R 33/09

IPC 8 full level
H01R 13/03 (2006.01); **H01R 33/09** (2006.01); **H01R 13/24** (2006.01); **H01R 33/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)
H01R 13/035 (2013.01 - EP US); **H01R 33/09** (2013.01 - EP US); **H01R 13/2414** (2013.01 - EP US); **H01R 33/06** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [YD] FR 2356292 A1 19780120 - UNITED CARR GMBH [DE]
• [YD] DE 3409953 A1 19850926 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]
• [A] DE 3727515 A1 19890302 - VIESSMANN KATALIN [DE]
• [AD] DE 3305401 A1 19840823 - BASF AG [DE]

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 3939830 C1 19910523; DE 59004917 D1 19940414; DE 59010521 D1 19961031; EP 0436064 A1 19910710; EP 0436064 B1 19940309; EP 0570991 A2 19931124; EP 0570991 A3 19950705; EP 0570991 B1 19960925; ES 2050895 T3 19940601; ES 2093333 T3 19961216; US 5124897 A 19920623

DOCDB simple family (application)
DE 3939830 A 19891201; DE 59004917 T 19900724; DE 59010521 T 19900724; EP 90114187 A 19900724; EP 93111870 A 19900724; ES 90114187 T 19900724; ES 93111870 T 19900724; US 61971890 A 19901129